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Protokoll nr 11 fört vid Södermalms 
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2024  

Justerat via e-post den 4 december. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  
   Catarina Stavenberg (SPF) 

Per Rudin (PRO) 
 Kerstin Tovesson (PRO) 

Gudrun Hammar (SKPF) 
 

Ersättare: Karin Bergman (PRO) 
Charlott Markén Wallin (PRO) 
Catrin Jarl (SPF) 
Sonia Stellan (SKPF) 
 

Frånvarande:  Britt Holmström (SPF) 
 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 
Nicoletta Zoannos, sekreterare 

 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Cecilia Söderman öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

3. Val av justerare 
Cecilia Söderman och Per Rudin väljs till justerare. 

 
4. Anmälan av justerat protokoll från den 11 november 

2024 för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
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Protokollet läggs till handlingarna. 
 

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
 
10 Verksamhetsplan och budget 2025 för Södermalms 
stadsdelsnämnd   
Rådet lyfter fram att satsningen i verksamhetsplanen gällande 
biståndshandläggare på Södersjukhuset är välkommet. Även 
positivt med ambitionen att höja den geriatriska kompetensen 
i verksamheterna vilket går i linje med stadens övergripande 
budget. 
 
12 Månadsrapport november 2024 
Rådet konstaterar att antalet beviljade platser på vård- och 
omsorgsboende har ökat. Rådet frågar avdelningschef Odini 
Nzeribe hur många platser som beräknas i budgeten för 2025. 
Dessa uppgår till 830 och Odini Nzeribe informerar om att 
behovet av servicehus samtidigt har skrivits ner. 
  
14 Skrivelse om stöket i Fatbursparken 
Rådet håller med förvaltningens förslag till 
trygghetsskapande åtgärder som lyfts fram i ärendet. 
 
15 Skrivelse från Centerpartiet om lokalbrist i staden 
Rådet vill lyfta och uppmärksamma stadsdelsnämnden och 
förvaltningen på att lokalbristen inte bara gäller 
idrottsföreningar utan även andra föreningar inklusive 
stadsdelsområdets lokala seniorföreningar. 
 
23 Remiss, Prioriterat gångvägnät för Stockholms stad  
Rådet tycker att det är märkligt att endast begränsade 
mängder biltrafik lyfts som en förutsättning för en gångvänlig 
stad. Rådet vill även lyfta att det behövs begränsade 
hastigheter även för cyklar, elsparkcyklar och mopeder för att 
få till ett gångvänligt Stockholm för den heterogena gruppen 
fotgängare. 
 

6. Information från avdelningschefen 
Odini Nzeribe informerar om att förvaltningen arrangerar en 
seniorfestival på Medborgarplatsen den 11-12 juni 2025. 
Tältplats (del av tält) kommer erbjudas respektive förening. 
Varje pensionärsförening behöver lämna kontaktuppgifter till 
avdelningschef Odini Nzeribe så företaget som sköter det 
praktiska gällande seniorfestivalen ”Ute i livet” kan kontakta 
rätt person med information. 
 

7. Presentation trygghetsskapande välfärdsteknik 
Sekreterare Nicoletta Zoannos håller en presentation gällande 
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trygghetsskapande välfärdteknik och digitalisering av 
arbetssätt. Se bilaga 1. 
 

8. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Inga besök har genomförts sedan senaste sammanträdet i 
november. 
 

9. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Inga synpunkter. 
 

10. Rapport från KPR 
Inget att rapportera. 
 

11. Information om inkomna handlingar 
Mötesanteckningar från KPRs samverkan med Regionen, från 
2024-11-21, har mejlats ut till rådet. 
 

12. Balanslista 
a) Utevistelse och aktiviteter på vård- och omsorgsboenden 
b) Besök från exploateringskontoret och/eller Micasa 

Förvaltningen ser över möjligheten om representant från 
stadsbyggnadskontoret kan besöka rådet i början av 2025. 
  

13. Övriga frågor 
a) Fråga om cyklar- och elsparkcyklar 
Rådet har tagit fram en skrivelse om trafiksituationen för 
äldre. Se bilaga 2. 
Rådet önskar att skrivelsen sprids till trafiknämnden, KPR, 
äldreombudsmannen samt äldrenämnden. Sekreterare 
Nicoletta Zoannos ombesörjer detta. 
 
b) Hornstulls hälsoinspiratör 
Diskussion om på vilket sätt förvaltningen når de äldre 
personer som upplever ofrivillig ensamhet. Förvaltningen 
redogör för den kommunikation som finns i form av riktade 
utskick till alla i stadsdelsområdet över 85 år. 
Avdelningschefen redogör för det arbete som pågår med att 
erbjuda alla med trygghetslarm med Södertjänst som utförare 
ett hembesök.  
 
c) Vykort 

Frågan om vykort handlar även det om hur förvaltningen 
arbetar med att förebygga ofrivillig ensamhet. Se punkt b) 
ovan. 
 

d) Fråga från rådet om den enskildes hemförsäkring gäller 
vid insatser från hemtjänsten. Förvaltningen undersöker 
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frågan vidare och återkommer. 
  

14. Nästa sammanträde  
Nästa års sammanträdestider biläggs protokollet. Se bilaga 3. 
Nästa möte är 13 januari 2025. 
 
 

15. Mötets avslutande 
Innan mötet avslutas avtackas PROs ledamot Kerstin Tovesson 
av ordförande Cecilia Söderman med blommor och ett 
handbroderat kort. Kerstin har suttit i rådet sedan 2019 och 
kommer inte ställa upp för omval. 
 
Bilagor 
Bilaga 1 Presentation Trygghetsskapande välfärdsteknik och 
digitalisering av arbetssätt 
Bilaga 2 Skrivelse om Trafiksituationen för äldre: Cyklar och 
elsparkcyklar 
Bilaga 3 Södermalms pensionärsråds sammanträdestider 2025    
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